
Protokół 
z obrad VI Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 20 kwietnia 2007 roku. 
 
 

I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 
Obrady VI Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 20 kwietnia 2007 r. otworzył o 

godz. 11.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  
Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  

13 Radnych (nieobecni na sali Radni: P. Odalski i M. Sukiennik) i uznano prawomocność 
obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
 Na salę przybył Radny M. Sukiennik. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował przesunięcie sprawozdania 
Radnych z sesji Rady Powiatu z pkt X do pkt VII, w związku z tym, że Radny Powiatowy A. 
Ciszkowski wcześniej opuści posiedzenie. 
 
Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty -z poprawką -
w wyniku głosowania: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny P. Odalski). 
 
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 02.03.2007 r. 
Protokół bez uwag został przyjęty w wyniku głosowania: 
za – 13, przec. – 0, wstrz. – 1.  
(nieobecny na sali Radny P. Odalski). 
 
IV. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2006 roku. 
 Sekretarz J. Kurczak przedstawił sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego 
w 2006 roku, stanowiące załącznik nr 1 do protokołu. 
Jednocześnie Sekretarz J. Kurczak poinformował, że bardziej szczegółowe sprawozdanie 
dotyczące pracy poszczególnych komórek Urzędu Miejskiego w 2006 r., będzie dostępne w 
Biurze Rady. 
 
V. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji inwestycji gminnych w 2006 roku. 
 Kierownik RKI M. Kwiatkowski przedstawił sprawozdanie Burmistrza z realizacji 
inwestycji gminnych w 2006 roku, stanowiące załącznik nr 2 do protokołu. 
 
VI. Informacja z pracy Burmistrza. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- przeprowadzanych wyborach sołtysów od czasu ostatniej sesji; Pani Burmistrz złożyła 
gratulacje nowowybranym sołtysom, 

- zorganizowaniu w dn. 02.03. br. konferencji w Zespole Szkół w Halinowie z udziałem 
Ministra Środowiska J. Szyszko oraz mieszkańców, w związku z wydaniem przez 
Ministra Środowiska postanowienia o przebiegu WOW przez teren gminy Halinów; 
od tego czasu odbyły się trzy spotkania w Ministerstwie Środowiska w sprawie 
budowy WOW - dwa spotkania zostały zorganizowane z udziałem przedstawicieli 
Sulejówka, Wesołej i Wiązowej, natomiast w trzecim spotkaniu uczestniczył Pan S. 
Dmuchowski – Z-ca Dyrektora  Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad; Pani Burmistrz poinformowała, że otrzymaliśmy od Stowarzyszenia 



„Chrońmy Mokradła” „wstępną waloryzację przyrodniczą i propozycję kierunków 
ochrony przyrody poligonu w lasach rembertowsko – okuniewskich”; Pani Burmistrz 
poinformowała, że kilka lat temu była  propozycja utworzenia na tym terenie parku 
krajobrazowego, lecz Wojewoda Mazowiecki w 2003 r. nie wydał stosownej decyzji 
ze względu na brak środków finansowych, 

- wniosku skierowanym do Premiera w sprawie odsunięcia Ministra Środowiska J. 
Szyszki od podejmowania decyzji w sprawie przebiegu WOW; Premier przychylił się 
do złożonego wniosku i obecnie sprawa jest rozpatrywana przez Minister Rozwoju 
Regionalnego Panią Gęsicką; Pani Burmistrz poinformowała, że dzięki wsparciu 
Radnych Powiatowych, m.in. A. Ciszkowskiego, Rada Powiatu Mińskiego przyjęła 
jednogłośnie uchwałę wyrażającą sprzeciw wobec budowy wariantu 3A Wschodniej 
Obwodnicy Warszawy, 

- zebraniu wiejskim w Okuniewie, podczas którego przybliżono mieszkańcom sprawę 
WOW, 

- spotkaniu ze Starostą Mińskim w sprawie terenów oraz budynków ośrodków zdrowia 
w Halinowie oraz w Okuniewie; Pani Burmistrz poinformowała, że teren ośrodków 
zdrowia nie jest własnością gminy, lecz Skarbu Państwa i w związku z tym gmina nie 
może dokonywać inwestycji na tych terenach; po przeprowadzeniu reformy 
administracyjnej zostało podpisane porozumienie z Powiatem Warszawskim o 
przekazanie terenu i budynku w nieodpłatne użytkowanie; postanowiono, że jeśli 
Powiat Warszawski skomunalizuje teren, to przekaże go nieodpłatnie gminie Halinów; 
do dnia dzisiejszego sprawa nie została rozstrzygnięta; ostatnio otrzymaliśmy pismo, 
że m.st. Warszawa nie dokona komunalizacji tego terenu; w związku tym, Pani 
Burmistrz wystosowała pismo do Starosty o przekazanie tego terenu, 

- przejęciu przez Urząd zadania utrzymywania dróg gminnych, które dotychczas 
należało do kompetencji Zakładu Komunalnego, 

- spotkaniu z przedstawicielami straży pożarnych w sprawie rozdysponowania środków 
w budżecie, 

- spotkaniu dotyczącym projektu Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Mińskiego; na 
liście zadań przyjętych do realizacji w Planie została ujęta budowa mostu na rzece 
Długiej (przy ul. Powstania Styczniowego w Halinowie) oraz budowa ul. 
Okuniewskiej; Pani Burmistrz zgłosiła do projektu budowę ulicy Jana Pawła II w 
Halinowie; na liście zgłoszonych zadań planowano również ująć budowę chodnika w 
ul. Stołecznej; inwestycja została zgłoszona, ale nie została ujęta do realizacji; Starosta 
Miński zapewnił, że realizacja inwestycji będzie możliwa, jeśli gmina będzie 
partycypowała w kosztach; Radny Powiatowy A. Ciszkowski czyni starania, aby to 
ustne zapewnienie zostało zawarte w Planie w formie pisemnej, 

- spotkaniu w Urzędzie Miejskim w Halinowie z Wiceprezydentem Warszawy J. 
Wojciechowiczem, Posłem Cz. Mroczkiem oraz Burmistrzami: Mińska 
Mazowieckiego, Sulejówka oraz Wójtem Dębego, które dotyczyło komunikacji, w 
tym objęcia gminy Halinów Warszawską Kartą Miejską; m. st. Warszawy rozważa 
również możliwość dojazdu autobusem prywatnym na podstawie warszawskiej karty 
miejskiej, 

Na salę przybył Radny P. Odalski. 
- wizycie Poseł Stanisławy Prządki, która przekazała 2 wózki inwalidzkie dla osób 

niepełnosprawnych; w spotkaniu wzięła udział Pani Urszula Puniewska ze 
Stowarzyszenia „Kubuś”;  

- zawarciu porozumienia z policją dotyczącego przekazania 5 tys zł na zakup 
kserokopiarki, 
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- spotkaniu z przedstawicielami firmy „Paged”, podczas którego omawiano problem 
dostępu do drogi mieszkańców Konika Nowego przy ul. Podleśnej, 

- spotkaniu z laureatami konkursu „Ośmiu Wspaniałych”,  
- unieważnieniu konkursu na stanowisko specjalisty ds. dróg, z powodu braku ofert, 
- rozstrzygnięciu konkursów w zakresie dowożenia dzieci niepełnosprawnych oraz 

pomocy społecznej dotyczącej utrzymania trzech miejsc noclegowych, 
- zorganizowaniu roboczego spotkania z przedstawicielami Sulejówka na temat 

realizacji wspólnych inwestycji, w związku z podjętą uchwałą w sprawie 
upoważnienia Burmistrza Miasta Halinów do prowadzenia rozmów z gminą 
Sulejówek dotyczących wspólnych inwestycji oraz połączeń komunikacyjnych, 

- powołaniu Społecznej Komisji Mieszkaniowej, która opiniuje przyznawanie mieszkań 
socjalnych bądź komunalnych, 

- wydaniu zarządzeń dotyczących przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Halinów za 2006 rok oraz zmian i przeniesień w budżecie, 

- podpisaniu ze Starostą Mińskim porozumienia w sprawie dofinansowania przez Urząd 
1,5 etatu w architekturze – filia Halinów, 

- zawarciu porozumienia z Urzędem Pracy w sprawie realizowania prac społecznie – 
użytecznych dla 14 osób, 

- opracowaniu koncepcji przyszłego targowiska na terenie położonym przy 
Komisariacie Policji w Halinowie; gdy koncepcja zostanie przygotowana zostanie 
zorganizowane spotkanie z kupcami; planuje się wybudowanie parkingu na terenie 
Ośrodka Zdrowia w Halinowie, od strony ul. Paderewskiego, 

- przeprowadzeniu akcji „Wiosenne Porządki”, w wyniku której wywieziono 145 
kontenerów śmieci; koszt akcji wyniósł około 30 tys. zł (w ubiegłym roku na ten cel 
wydano 10 tys. zł). 

 
 Radny M. Szmurło zapytał, czy w następnych latach powyższa akcja będzie nadal 
przeprowadzana. Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała twierdząco. 
 
W zakresie inwestycji Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała  o: 

- pracach przy budowie kanalizacji sanitarnej w ul. Zachodniej w Halinowie 
(zaawansowanie prac wynosi 45%); termin zakończenia inwestycji nastąpi 30 czerwca 
br., 

- przeprowadzeniu w dn. 07.03. br. przetargu na budowę hali sportowej w Halinowie (w 
roku 2007 – stan surowy zamknięty, w 2008 – pozostały zakres robót), w wyniku 
którego wygrała firma „Giga – Master Konsorcjum” z Warszawy i Wysokiego 
Mazowieckiego; oferta opiewa na około 5,2 mln zł, w tym 2,2 mln w br., 

- przeprowadzeniu w dn. 23.03. br. przetargu na wykonanie dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej zbiorczej sieci kanalizacji sanitarnej w systemie podciśnieniowym w 
gminie Halinów etap II, dla miejscowości Hipolitów i Józefin; wpłynęła jedna ważna 
oferta firmy „PROKOM” Spółka z o.o. z Warszawy, 

- przeprowadzeniu w dn. 13.04. br. przetargu na dobudowę zastępczych studni 
głębinowych z likwidacją istniejących studni stacji uzdatniania wody w Mrowiskach, 
w wyniku którego wygrała firma „STUDWOS” z Zielonki, 

- przeprowadzeniu w dniach 16-17 04. br. na drogach gminnych asfaltowych usuwania 
sprzętem specjalistycznym nagromadzonego piasku, 

- wykonaniu w szkole w Okuniewie obudowy grzejników c.o. w korytarzach i na 
klatkach schodowych, zgodnie z zaleceniami Sanepidu, 

- złożeniu, w ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia Rozwoju Mazowsza, 
wniosku do Urzędu Marszałkowskiego o dotację następujących inwestycji: 
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 - budowy dróg na terenie gminy( 2 drogi – Wielgolas Duchnowski nakładka 
 asfaltowa drogi nr 111 i ul. Zachodnia – przygotowanie przebudowy pod przyszłą 
 powierzchnię bitumiczną), 
 - budowę sieci wodociągowej w Długiej Szlacheckiej – rejon ulic: Warszawska, 
 Bajkowa, Śnieżki, 
 - roboty remontowe w szkołach w Halinowie i w Chobocie (wymiana okien, 
 docieplanie ścian), 
 - wyposażenie gminnego boiska sportowego w Długiej Kościelnej w boisko  
 wielofunkcyjne ze sztuczną nawierzchnią do gry w piłkę ręczną, siatkówkę i 
 koszykówkę. 

 
VII. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
            Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że Rada Powiatu jednogłośnie, na 
jego wniosek, podjęła uchwałę w sprawie: stanowiska Rady Powiatu Mińskiego dotyczącego 
przebiegu Wschodniej Obwodnicy Warszawy, w której wyraziła sprzeciw wobec przebiegu 
WOW przez teren gminy Halinów; Radny Powiatowy podziękował Pani Burmistrz oraz 
Staroście Powiatu Mińskiego za poparcie tej uchwały. Radny Powiatowy powiedział też, że 
razem z Burmistrz J. Damasiewicz, Posłami Marianem Piłką i Henrykiem Kowalczykiem 
oraz Senatorem Henrykiem Górskim, uczestniczył w spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim 
Jackiem Sasinem, podczas którego zebrani przekonywali Wojewodę, aby nie wyrażał zgody 
na przebieg WOW w wariancie 3A. Podczas spotkania Wojewoda Mazowiecki stwierdził, że 
również sprzeciwia się przebiegowi WOW przez teren gminy Halinów. 
            Radny Powiatowy poinformował również, że w projekcie Planu Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Mińskiego na lata 2007-2013 gmina Halinów została w zasadzie pominięta; oprócz 
budowy mostu na rzece Długiej oraz dawno planowanej modernizacji ul. Okuniewskiej od 
starego przejazdu w Cisiu do Okuniewa nie przewidziano realizacji  innych inwestycji. W 
związku z tym, A. Ciszkowski złożył wniosek do Starosty o umieszczenie w Planie Rozwoju 
Lokalnego zadania budowy chodnika oraz modernizacji i odwodnienia ul. Stołecznej w 
Józefinie, jak również budowy drogi powiatowej Chobot - Michałów. Zaproponował także, 
aby w powiatowym PRL zostały zapisanie te inwestycje, które mogłyby być  realizowane 
przy współudziale gmin. W projekcie  Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Mińskiego nie 
odniesiono się również do propozycji utworzenia metropolii warszawskiej, co jest - według 
Radnego A. Ciszkowskiego - dużym błędem. 
            Ponadto Radny Powiatowy A. Ciszkowski zachęcił Radę Miejską w Halinowie do 
podjęcia uchwały intencyjnej dotyczącej przystąpienia do programu budowy ścieżek 
rowerowych na terenie Mazowsza: „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza” , do którego 
przystąpił już samorząd Powiatu Mińskiego oraz samorządy kilku gmin z terenu Powiatu; 
środki na ścieżki rowerowe mają być pozyskiwane z funduszy europejskich, a cały program 
jest częścią wielkiego programu budowy ścieżek rowerowych Unii Europejskiej. 
 
            Radny J. Czerwiński zapytał o nowe informacje na temat terenu ruin pałacu w 
Okuniewie. 

Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że w Mazowieckim Urzędzie 
Wojewódzkim informacje na ten temat otrzyma w przyszłym tygodniu. 
 
            Na pytanie Radnego B. Janczarka o ul. Długą w Okuniewie, Radny Powiatowy A. 
Ciszkowski zapewnił, że ciąg drogi powiatowej - ul. Okuniewska, ul. Kochanowskiego, ul. 
Wyszyńskiego i ul. Długa - będzie przez Powiat modernizowany na całej długości od 
Halinowa do Okuniewa. Budowa tej drogi została zapisana w Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Mińskiego na pierwszym miejscu wśród wszystkich inwestycji drogowych.  
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            Radna L. Szulim powiedziała, że sprawa budowy ul. Okuniewskiej była już omawiana 
w chwili przyjęcia Okuniewa przez Halinów w latach 70-tych. Droga miała być 
zmodernizowana, aby mieszkańcy mogli dojeżdżać autobusem do Urzędu. Sprawa budowy 
tej drogi trwa ponad 30 lat. 

Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapewnił, że ul. Okuniewska została zawarta w 
Planie Rozwoju Lokalnego i będzie budowana, oczywiście pod warunkiem pozyskania 
funduszy europejskich. 
 
VIII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Radny K. Sarniak podziękował za przekazanie informacji dotyczącej spotkania z 
kupcami w sprawie przeniesienia targowiska. Jednocześnie Radny zapytał o budowę drogi 
biegnącej w kierunku Olesina oraz o wykonanie badań demograficznych, o które pytał na 
wcześniejszej sesji. Radny K. Sarniak poprosił o umieszczenie zabezpieczeń przy szkole w 
Cisiu, aby zwiększyć bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkoły. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że w szkole w Okuniewie jest ponad 300 uczniów i 
jest to liczba stała, w Cisiu było poniżej 100 dzieci , a obecnie - około 120; jedynie w szkole 
w Halinowie zanotowano wzrost liczby uczniów – z 1100 do około 1150 dzieci. 
W kwestii bezpieczeństwa Pani Burmistrz wyjaśniła, że Zarząd Dróg Powiatowych nie 
wyraża zgody na ustawienie tzw. „śpiących policjantów” na drogach powiatowych. Przy 
szkole w Halinowie ustawiono światło pulsujące oraz namalowano biało – czerwone pasy. 
Jest planowane ogłoszenie konkursu dla młodzieży na terenie naszej gminy dotyczącego 
zachowania się na drogach. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała również, że na budowę drogi biegnącej w kierunku 
Olesina zostanie wykonany projekt; w tym roku droga jednak nie zostanie wybudowana, gdyż 
dopiero pod koniec roku zostanie ogłoszony nabór na wnioski o środki unijne. 
 Radny K. Sarniak stwierdził, że zamontowanie specjalnych spowalniających krat na 
drogach spowodowałoby ograniczanie prędkości pojazdów. Radny K. Sarniak powiedział, że 
należy odwodnić drogi. 
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że stan dróg będzie omawiany podczas 
Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 Radny B. Janczarek podziękował za uprzątnięcie terenu parku w Okuniewie. 
 Radny P. Odalski zapytał o możliwość rozbudowy przedszkola w Halinowie. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że jest planowane utworzenie przedszkola w 
Klubie Rolnika w Józefinie. Obecnie są podejmowane starania o odzyskanie terenu na rzecz 
gminy. Kiedy sprawa się zakończy planuje się utworzenie trzy – oddziałowego przedszkola 
dla 75 dzieci. 
W ubiegłym roku Pani Burmistrz proponowała utworzenie dodatkowego oddziału w 
przedszkolu w Okuniewie dla 25 dzieci, ale było za mało chętnych – tylko 6 osób. 
O przyjęcie dzieci do przedszkola w Halinowie wpłynęło w tym roku 102 wnioski; 50 dzieci 
zostało przyjętych. W Cisiu, z powodu braku pomieszczenia, nie można utworzyć 
przedszkola. 
 Radna L. Szulim zaproponowała utworzenie czterech oddziałów w Józefinie i 
podkreśliła, że sprawa utworzenia przedszkola jest bardzo ważna.  
 
IX. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że w dn. 13.03. br. omówiono 
podział środków w dziale „Kultura Fizyczna i Sport” oraz  temat obiektów sportowych na 
terenie gminy Halinów. Natomiast w dn. 22.03. br. Komisja rozpatrywała wniosek Rady 
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Rodziców Zespołu Szkół oraz rodziców przedszkola w Halinowie w sprawie zmniejszenia 
wysokości opłaty stałej za korzystanie z przedszkola, która obecnie wynosi 120 zł. Komisja 
postanowiła utrzymać dotychczasową wysokość opłaty miesięcznej. Dla porównania stawki 
opłat za przedszkole w innych gminach za jedno dziecko kształtują się następująco: Dębe 
Wielkie – 150 zł, Sulejówek – 120 zł, Wiązowna – 135 zł. Ponadto rozmawiano o możliwości 
utworzenia przedszkola w Józefinie oraz o braku około 80 tys. zł na podwyżki wynagrodzenia 
nauczycieli. Zostało wystosowane pismo do Ministra Edukacji Narodowej o pokrycie 
brakujących środków. 
Omawiano również przygotowania do Święta miasta i gminy Halinów oraz rozpatrywano 
wniosek o dofinansowanie przewodnika turystycznego „Mińsk i okolice”. 
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski poprosił, aby Komisja zaopiniowała projekt 
„Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza”. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński powiedział, że w dn. 12.04. br. 
dokonano oceny wykonania budżetu gminy Halinów za 2006 r. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 2006 r.  
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński powiedział, że na posiedzeniu w 
dn. 11.04. br. Komisja zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Halinów za 
2006 r.  
 
X. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma: 

- Pana Z. Ciszkowskiego z dn. 05.04. br. w sprawie: nadania nazwy „Bażancia” ulicy 
położonej w miejscowości Budziska; Przewodniczący Rady wyjaśnił, że na terenie 
gminy jest już nazwa Bażantów i w związku z tym obie nazwy mogą mylić 
mieszkańców; Przewodniczący Rady zasugerował nadanie innej nazwy, 

- Pani M. Michniewicz oraz Pani B. Michniewicz z dn. 10.04. br. w sprawie podtopień 
działki położonej w Halinowie przy ul. Zachodniej 13, 

- Państwa M. i A. Malesa w sprawie podziału działki nr 78/1 w Cisiu; Przewodniczący 
Rady wyjaśnił, że zażalenie będzie rozpatrywała Pani Burmistrz, 

- Postanowienie Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Siedlcach z dn. 30.03.br. 
w sprawie przekazania sprawy Pana S. Mioduszewskiego do załatwienia Radzie 
Miejskiej w Halinowie;  

 za propozycją Przewodniczącego Rady skierowania sprawy do Komisji Rewizyjnej, 
 głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
- Wydziału Geodezji Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie z dn. 

05.04. br. w sprawie przekazania skargi Państwa J. i A. Kobza oraz Pani D. Kobza na 
sposób załatwienia sprawy przez Burmistrza Miasta Halinów, dotyczącej podziału 
nieruchomości położonej w miejscowości Wielgolas Brzeziński; 

 za propozycją Przewodniczącego Rady skierowania sprawy do Komisji Rewizyjnej, 
 głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0, 
- Starosty Mińskiego z dn. 30.03. br. w sprawie; przystąpienia do realizacji inicjatywy 

turystyczno – rekreacyjnej pod nazwą: „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza”, 
- Starosty Mińskiego z dn. 20.03. br. w sprawie: przekazania pisma Pani Marii Wafiny 

Gazałkient z prośbą o przeanalizowanie możliwości gminy zapewnienia warunków dla 
osiedlenia; Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że problem będzie 
omawiany podczas następnej sesji i poprosił zainteresowanych Radnych o zapoznanie 
się ze sprawą, 

- Dyrektora Domu Kultury w Okuniewie z dn. 04.04. br. w sprawie wyrażenia zgody na 
wykorzystanie herbu gminy Halinów i adresu strony internetowej Halinowa w 
publikacji książkowej Domu Kultury; 
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 za wyrażeniem zgody głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0, 
- Zakładu Komunalnego w Halinowie dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

zatwierdzenia zmiany do Uchwały Nr V/33/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 02 
marca 2007 roku w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz zmian w regulaminie dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/421/06 Rady Miejskiej 
w Halinowie z dnia 10 marca 2006 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków; Przewodniczący Rady powiedział, że uchwały będą 
podejmowane podczas dzisiejszej sesji, 

- Zakładu Komunalnego w Halinowie z dn. 16.04. br. o przyznanie dotacji w wysokości 
10.000,00 zł na remont ciągnika; Przewodniczący Rady powiedział, że pismo zostanie 
przekazane do Komisji Budżetowej, 

- Starosty Mińskiego z dn. 26.03. br. w sprawie: przekazania uchwały Rady Powiatu 
Mińskiego w sprawie stanowiska Rady Powiatu Mińskiego dotyczącego przebiegu 
Wschodniej Obwodnicy Warszawy przez teren gminy Halinów, 

- mieszkańców osiedla nauczycieli w Okuniewie z dn. 19.03.br. w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym zajmowanych lokali mieszkalnych, 
wraz z przynależną częścią działki gruntu; Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski 
powiedział, że Pani Burmistrz zleci wykonanie wyceny remontów domów, a pismo 
zostanie skierowane do Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji, 

- sprawozdanie Burmistrza Miasta Halinów z dn. 20.03. br. o wysokości kwot 
wierzytelności pieniężnych, w stosunku do których nastąpiło umorzenie lub udzielenie 
ulgi w spłacie w roku 2006. 

 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zwrócił się do Rady o zaakceptowanie 
podjętych działań powiadomienia i przesłania do Instytutu Pamięci Narodowej oświadczeń 
lustracyjnych Sekretarza i Skarbnika Miasta Halinów. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że zgoda powinna być wydana według procedury 
określonej w przepisach ustawy. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że ustawa nie reguluje, w jaki sposób 
powinna być wyrażona zgoda. 
Sekretarz J. Kurczak poinformował, że ustawa głosi, że Rada powiadamia Skarbnika i 
Sekretarza o konieczności złożenia oświadczeń lustracyjnych. 
 
Za zaakceptowaniem podjętych przez Przewodniczącego Rady działań w tej sprawie, 
głosowano: za – 15, przec. – 0, wstrz. – 0. 
 

O godz. 13.10 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dwudziestominutową 
przerwę. 
 
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
/1/ przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2006 rok oraz 
udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Halinów; 
 Burmistrz J. Damasiewicz zwróciła się z prośba do Rady Miejskiej o udzielenie 
absolutorium. 
Analiza wykonania budżetu gminy Halinów za 2006 r. została szczegółowo omówiona 
podczas posiedzenia Komisji Budżetowej oraz Komisji Rewizyjnej.  
Pani Burmistrz powiedziała, że ogólna ocena wykonania budżetu wypada bardzo dobrze. 
Planowane dochody zrealizowano w kwocie 22.321.743,28 zł, co stanowi 101,65% planu. W 
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porównaniu do planu wyższe były dochody własne, tj. udziały w podatku dochodowym od 
osób fizycznych (PIT) oraz od osób prawnych (CIT), z tytułu podatku od czynności 
cywilnoprawnych, podatku od spadków i darowizn oraz podatku od nieruchomości. Głównym 
źródłem dochodów są dochody własne, które stanowią około 58% ogółem zrealizowanych 
dochodów. Jedynie nie udało się zrealizować dochodów stanowiących zwrot funduszy 
unijnych. W ubiegłym roku zawarto umowę z Mazowieckim Urzędem Wojewódzkim, 
natomiast z powodu długiej procedury, zwrot tych środków nastąpi dopiero w tym roku. 
Ponieważ zrealizowano wyższe odchody w innych działach, wykonanie dochodów jest na 
wysokim poziomie. 
 Planowane wydatki budżetowe zrealizowano w kwocie 24.256.405,17 zł, co stanowi 
95,67% planu rocznego. Na ogół wydatków składają się wydatki bieżące i wydatki 
inwestycyjne. Wydatki bieżące zaplanowano w kwocie 17.909.462,00 zł, a zrealizowano w 
98,62%. Wydatki inwestycyjne zaplanowano w wysokości 7.442.432,00 zł i wykonano w 
88,67%. (Zrealizowane inwestycje w 2006 r. szczegółowo omówił Kierownik M. 
Kwiatkowski w sprawozdaniu z wykonanych inwestycji w roku 2006.)  
Pani Burmistrz powiedziała, że staramy się, aby wydatki inwestycyjne były w każdym roku 
coraz wyższe. Większość inwestycji została zrealizowana. Jedyną nie zrealizowaną 
inwestycją była budowa hali sportowej w Halinowie, z powodu braku oferentów; będzie ona 
realizowana w tym roku.  
W ubiegłym roku uzyskaliśmy umorzenia z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie. W wyniku przyznania umorzeń pozyskaliśmy dodatkowo 
500.000,00 zł. Pożyczki zostały głównie zaciągnięte na wodociągi i na kanalizację, 
modernizację oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej oraz przebudowę kotłowni w 
szkołach. 
 Wynik budżetu, tj. różnica pomiędzy wykonaniem dochodów i wydatków 
budżetowych, jest ujemny i stanowi deficyt w kwocie 1.934.661,89 zł., przy planowanej 
kwocie 3.392.808,00 zł. 
Stan zadłużenia gminy Halinów z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów wyniósł 
7.381.337,40 zł, co stanowi 33,07% dochodów wykonanych w ubiegłym roku. 
 
 Radny M. Sukiennik odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dn. 16.04. br., w której pozytywnie zaopiniowano 
sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Halinów za 2006 rok. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pietrusiński odczytał wniosek z dn. 12.04. 
br., w którym Komisja pozytywnie oceniła realizację budżetu gminy Halinów za rok 2006 
oraz złożyła wniosek o przyjęcie sprawozdania i udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Halinów z tego tytułu. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał Uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dn. 16.04.br., w której pozytywnie 
zaopiniowano przedłożony wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Halinów za 2006 rok. 
 
Skład ustawowy wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 6. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
Zgromadzeni przyjęli decyzję Rady oklaskami. 
Burmistrz J. Damasiewicz podziękowała za przyjęcie absolutorium. 
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/2/ zmiany uchwały Nr IV/29/07Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 25 stycznia2007 roku 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Halinów na 2007 rok; 
 Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 
autopoprawkę polegającą m.in. na zwiększeniu wydatków: w wysokości 50.000,00 zł na 
budowę chodnika przy Szkole Podstawowej w Brzezinach, jak również o 82.434,00 zł na 
podwyżkę wynagrodzeń dla nauczycieli. 
Po zmianach plan dochodów budżetowych na 2007 rok wynosi 23.758.867,00 zł, natomiast 
plan wydatków – 25.063.924,00 zł. 
  
 Radna L. Szulim powiedziała, że złożyła wniosek do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski potwierdził. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że należy zastanowić się nad wnioskiem.  
Jednocześnie Radny Z. Niewiatowski zwrócił uwagę, że w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym z 2006 r. koszt budowy hali sportowej miał wynieść 3,8 mln. zł, natomiast w 
projekcie budżetu na 2007 rok- 4 mln. zł. W autopoprawce do projektu budżetu na 2007 r. 
koszt budowy hali sportowej wynosi 4 mln zł., natomiast w „Limitach wydatków na 
wieloletnie programy inwestycyjne gminy Halinów w latach 2007 – 2009” zapisano kwotę 
już 5 mln. zł. Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że ta sama księgowość, ten sam Urząd 
generuje różne kwoty. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że na budowę hali sportowej nastąpiło otwarcie ofert, 
ale umowa nie może być podpisana bez wyrażenia zgody przez Radę na jej realizację. 
 Radny Z. Niewiatowski zapytał o wysokość kwoty zaoferowanej przez wybraną firmę. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że wstępne kosztorysy opiewały na kwotę około 
3,8 mln. zł., ale należy liczyć się z tym, że im później przystępujemy do przetargu, tym koszt 
budowy hali będzie wyższy, z powodu m.in. wzrostu cen materiałów budowlanych. Najniższa 
oferta na budowę hali sportowej wynosi około 5,2 mln zł, natomiast najwyższa – ponad 6 
mln. zł. Jeśli sprawa budowy hali będzie odwlekana, kosztorysy będą wyższe. 
 Radny Z. Niewiatowski powiedział, że nie jest jego intencją krytykowanie, ale 
zauważył, że środki na budowę hali sportowej są bardzo duże i są przekładane – z 2006 r. na 
2007 r., z 2007 r. w części na 2008 r., co powoduje, że środków na inne cele będzie mniej w 
roku następnym. Przed głosowaniem wszyscy Radni powinni przeanalizować sprawę. 
Specjalista z uprawnieniami powinien przeanalizować kosztorys, ponieważ w grę wchodzą 
miliony; Rada zbyt ryzykownie postępuje nie posiadając aktualnej wyceny. Obecne decyzje 
będą miały konsekwencje w latach przyszłych, a potrzeb w gminie jest dużo. 
Podczas sesji 13 grudnia 2002 r. mówiono o budowie gimnazjum. Dzisiaj Radni otrzymali 
wiadomość, że przybywa dzieci w szkołach, ale nie ma informacji, czy będzie budowane 
gimnazjum, czy nie. Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że trzeba najpierw stworzyć dzieciom 
warunki do nauki. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski, odpowiedział, że był Przewodniczącym 
Rady w poprzedniej kadencji i przypomniał, że planowano budowę gimnazjum, natomiast nie 
przypuszczano, że trzeba będzie przeznaczyć 5 mln zł na natychmiastową modernizację 
oczyszczalni ścieków. Wcześniej płacono kary dobowe w wysokości 480 zł z powodu 
przekroczenia norm ścieków. Planowane środki na budowę gimnazjum przeznaczono na 
modernizację oczyszczalni i w związku z tym budowa hali została przesunięta na obecną 
kadencję. 
Nauczyciele w szkole uważają, że priorytetową sprawą jest budowa hali sportowej. W szkole 
były kiedyś 2 godz. wychowania fizycznego tygodniowo, natomiast obecnie są 4; niektóre 
klasy mają zajęcia na sali gimnastycznej raz na 2 tygodnie; dzieci w klasach 1-3 w ogóle nie 
mogą mieć zajęć na sali. 
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 Radna T. Kowalczyk zauważyła, że specjalista miałby kłopot z wyceną, ponieważ 
drożeją materiały budowlane. Ponadto w związku ze wzrostem cen nie można czekać z 
budową hali. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że jeśli budowa hali zostanie 
rozłożona na 2 lata, a nie na rok, to będzie szansa na pozyskanie środków unijnych. 
 Radna L. Szulim odczytała wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr IV/29/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 25 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Halinów na 2007 rok. W załączniku Nr 4 „Plan wydatków inwestycyjnych 
gminy Halinów w 2007 roku” w poz. 23 proponuje pozostawić zapis: „projekt budowy 
kanalizacji w Okuniewie”, a wykreślić wyrazy: „lub zamiennie projekt budowy kanalizacji 
podciś. w Dł. Szlacheckiej, Budziskach, Grabinie, Zagórzu”. 
Radna L. Szulim zaproponowała także, aby w załączniku 4a „Limity wydatków na 
wieloletnie programy inwestycyjne gminy Halinów w latach 2007-2009” też w pkt 23. 
pozostawić zapis: „projekt budowy kanalizacji w Okuniewie”, a wykreślić wyrazy: „lub 
zamiennie projekt budowy kanalizacji podciś. W Dł. Szlacheckiej, Budziskach, Grabinie, 
Zagórzu”. 
W pkt. 24 należy pozostawić zapis: „Budowa oczyszczalni ścieków w Okuniewie”, a 
wykreślić: „lub budowa kanalizacji podciś. w Długiej Szlacheckiej, Zagórzu, Budziskach, 
Grabinie”. 
 Radna L. Szulim poprosiła o doprecyzowanie zapisu w uchwale na rzecz Okuniewa, 
co zlikwiduje dwuznaczność ww. sformułowań. 
 Burmistrz J. Damasiewicz zaproponowała skierowanie wniosku do Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
Rada wybierze wariant – albo podłączenia do oczyszczalni w Sulejówku, albo wybudowania 
własnej oczyszczalni. Są plany wyjazdu na południe Polski w celu obejrzenia małej, 
samoobsługowej oczyszczalni ścieków dla miejscowości podobnej do Okuniewa. 
 Skarbnik T. Karwowska nawiązując do wypowiedzi Radnego Z. Niewiatowskiego 
powiedziała, że inwestycja została rozłożona na 2 lata w celu pozyskania środków unijnych 
oraz poinformowała, że być może na przyszłej sesji zaproponuje podział środków na budowę 
hali sportowej – na krajowe i unijne. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że Radni powinni mieć świadomość, że przy 
podejmowaniu takiego zobowiązania będzie mniej środków w przyszłych latach na inne 
inwestycje; nie należy zbyt hojną ręką obciążać budżetu. 
 Radny J. Czerwiński nawiązując do wniosku Radnej L. Szulim powiedział, że jest 
zwolennikiem budowy oczyszczalni w Okuniewie, ale należy zastanowić się, w jakim czasie 
zostanie wybudowana. Proponuje odłożenie głosowania. Skoro powołano zespoły robocze, to 
należy poczekać na ich wnioski. Być może bardziej korzystny okaże się wariant podłączenia 
do Sulejówka, jeśli okaże się szybszy. 
 Radna L. Szulim stwierdziła, że Pani Burmistrz powiedziała podczas sesji, że są 
prowadzone rozmowy z Sulejówkiem. Ale w dokumentach napisano, że ewentualnie będzie  
budowa kanalizacji podciśnieniowej w Długiej Szlacheckiej, Zagórzu, Budziskach, Grabinie. 
Skoro są prowadzone rozmowy z Sulejówkiem powinno się zrezygnować z któregoś 
wariantu. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że jeśli zostanie przyjęty wniosek Radnej 
L. Szulim, to trzeba będzie przerwać prace zespołów roboczych. 
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że podczas rozmów z Sulejówkiem nie jest 
największą trudnością podjęcie decyzji, czy się podłączamy do Sulejówka, ale decyzja 
dotycząca rozliczeń, tzn. jaka będzie stawka, kto będzie konserwował urządzenia; pod koniec 
czerwca przedstawi wariant podłączenia kanalizacji do oczyszczalni w Sulejówku oraz 
wariant budowy oczyszczalni w Okuniewie. Należy przy tym wziąć pod uwagę, że na 
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inwestycję realizowaną przez dwie gminy byłaby większa możliwość pozyskania środków 
unijnych. 
 Radna L. Szulim stwierdziła, że są prowadzone rozmowy, ale stan jest taki sam jak w 
grudniu. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że procedura jest długotrwała. 
 Radna L. Szulim stwierdziła, że Pani Burmistrz skłania się ku przyłączenia Okuniewa 
do oczyszczalni w Sulejówku, ale zapisy o tym nie świadczą. 
 Radny Z. Niewiatowski zaproponował zapis: „Budowa oczyszczalni w Okuniewie 
bądź podłączenie do oczyszczalni w Sulejówku” oraz podobny zapis przy kanalizacji. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, aby nie głosować teraz 
wniosku, lecz omówić go na posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
Radna L. Szulim wyraziła zgodę. 
Radna L. Szulim zaproponowała omówienie wniosku na następnej sesji. 
 Radny J. Czerwiński nawiązując do propozycji Radnego Z. Niewiatowskiego 
zaproponował, aby na następnej sesji przyjęto zapis: „Budowa oczyszczalni ścieków w 
Okuniewie lub podłączenie do Sulejówka”. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały – z autopoprawką - głosowano: za – 8, przec. – 0, wstrz. – 6. 
(nieobecny na sali Radny M. Pietrusiński) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/3/ zaciągnięcia przez gminę Halinów pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację zadania inwestycyjnego 
pod nazwą: „Przebudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Mrowiska”; 
 Skarbnik T. Karwowska powiedziała, że w ur. został złożony wniosek wstępny do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie o 
przyznanie dofinansowania na przebudowę stacji uzdatniania wody w Mrowiskach, który 
został pozytywnie oceniony. Do wysokości 35% będzie możliwość umorzenia pożyczki; 
pożyczka zostanie spłacona w ciągu 5 lat. 
 
Skład ustawowy wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 11, przec. – 0, wstrz. – 3. 
(nieobecny na sali Radny M. Pietrusiński) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/4/ zawarcia z Wojewodą Mazowieckim porozumienia dotyczącego przejęcia zadań z 
zakresu utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Halinów; 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że zadania z zakresu utrzymania grobów i 
cmentarzy wojennych należą do kompetencji Wojewody. Na wniosek jednego z mieszkańców 
Wojewoda wyraził zgodę na umieszczenie tabliczek na grobie nieznanego żołnierza w 
Długiej Kościelnej, na które przeznaczy około 2 tys. zł. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny M. Pietrusiński) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ zatwierdzenia zmiany do Uchwały Nr V/33/07 Rady Miejskiej w Halinowie  
z dnia 02 marca 2007 roku w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków; 
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 Radny Z. Niewiatowski zapytał, na czym polegają zmiany w projekcie uchwały w 
porównaniu do uchwały podjętej podczas poprzedniej sesji. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że omyłkowo na poprzedniej sesji nie przyjęto 
załącznika, na podstawie którego byłaby możliwość naliczania opłaty za przekroczenie 
warunków wprowadzania ścieków do urządzeń kanalizacyjnych albo opłaty 
przekroczeniowej dla firmy Colgate. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny M. Pietrusiński) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków zatwierdzonego 
Uchwałą Nr XXXVII/421/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 marca 2006 r. w 
sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków; 
 Dyrektor J. Podstawka wyjaśniła, że zmiany wynikają z potrzeby wprowadzenia do 
obowiązującej uchwały nowego Rozporządzenie Ministra Budownictwa oraz zastąpienia 
opłaty dodatkowej – opłatą przekroczeniową. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny M. Pietrusiński) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/7/ udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego; 
 Burmistrz J. Damasiewicz wniosła autopoprawki polegające na zastąpieniu w § 1 
wyrazu „zadań” wyrazem „zadania” oraz na zastąpieniu w uzasadnieniu wyrazów: 
„Samorządowi Powiatu Mińskiego” wyrazami: „Województwa Mazowieckiego”. 
 Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że omawiana droga jest drogą wojewódzką 
biegnącą od drogi krajowej; powinny być naciski, aby chodnik został wykonany przez te 
instytucje. Jeżeli będziemy wyręczać Zarząd Dróg Wojewódzkich, to nasze drogi gminne nie 
będą remontowane. Jeśli wcześniejsza umowa opiewała na kwotę 60 tys. zł, to powinna 
pozostać w takiej wysokości; obecna kwota będzie prawie o 100% wyższa; ponadto 
odpowiedzialność za budowę będzie ponosiła gmina - jako inwestor. Radny Z. Niewiatowski 
stwierdził, że lekką ręką zostanie przekazana Województwu Mazowieckiemu tak wysoka 
kwota. Każdy podmiot powinien wykonywać zadania leżące w jego kompetencjach. 
 Radny M. Sukiennik zauważył jako Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa uważa, że chodnik będzie 
położony przy szkole, do której uczęszczają małe dzieci i że należy realizować inwestycje, a 
nie czekać na wykonanie przez Województwo. Bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze. 
 Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego W. Zawadka wyraziła oburzenie wypowiedzią 
Radnego Z. Niewiatowskiego i stwierdziła, że o budowę chodnika w Brzezinach mieszkańcy 
starają się 10 lat. Mieszkańcy przeznaczyli środki na budowę: zatok autobusowych, 
przedszkola niepublicznego, na dokończenie budowy oraz na wyposażenie sali 
gimnastycznej. Sołtys W. Zawadka zapytała, która miejscowość na terenie gminy, oprócz 
Wielgolasu Duchnowskiego, przeznaczyła tyle środków na inwestycje.  
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że również uważa, że każda 
instytucja powinna wykonywać własne zadania, ale realia pokazują, że gmina musi wyłożyć 
środki, aby tę inwestycję zrealizować. 
 Radna L. Szulim powiedziała, że należy przeznaczyć środki, gdyż przekonała ją 
informacja, że dzieci uczęszczają do szkoły drogą, która jest niebezpieczna. Również 
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podobna sytuacja jest w Okuniewie na drodze wojewódzkiej, gdzie są dwa zniszczone 
chodniki. W najbliższym czasie należy zastanowić się nad ich budową. 
 Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz poinformowała, że dzieci z Desna uczęszczają do 
szkoły w Cisiu drogą powiatową, która również jest niebezpieczna; przy szkole w Cisiu jest 
tylko fragment chodnika. 
 
Skład ustawowy wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 
Za przyjęciem projektu uchwały- z autopoprawkami - głosowano: za –12, przec. – 0, wstrz.-1. 
(nieobecni na sali Radni: P. Odalski i M. Pietrusiński) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/8/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Halinów, gmina Halinów; 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Fryderyka Chopina ulicy położonej w 
miejscowości Halinów, gmina Halinów, głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radni: P. Odalski i M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów. 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Źródlana ulicy położonej w miejscowości 
Okuniew, gmina Halinów, głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radni: P. Odalski i M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XII. Zakończenie obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Wł Gronczewski poinformował Radnych, że w następnym dniu 
odbędzie się wyjazd po terenie gminy Halinów oraz przypomniał o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych (z kopią PIT) oraz oświadczeń lustracyjnych.  

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 

15.45 dokonał zamknięcia obrad VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Włodzimierz Gronczewski 

 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
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